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Vraag om uitleg van mevrouw Els Rochette aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

 

Onderwerp: De ondersteuning van eenoudergezinnen 

___________________________________________________________________________ 

 

Geachte collegevoorzitter,   

 

Enkele weken geleden waren de alleenstaande moeders van Mamans Soloeotop te gast in het 

Brussels Parlement. Hun vraag was meer aandacht te hebben voor eenoudergezinnen bij de 

beleidskeuzes. De combinatie van werk en gezin is niet makkelijk voor alleenstaande ouders, 

zeker omdat ze alle kosten moet dragen uit één inkomen. Het is belangrijk dat ze voldoende 

ondersteuning krijgen. Ook de VGC kan hierin een rol spelen. 

 

In het Brussels Plan Eenoudergezinnen uit 2021 werd gesteld dat de VGC wil inzetten op de 

uitbreiding van de capaciteit van Nederlandstalige kinderopvangvoorzieningen met tarieven 

die gebaseerd zijn op gezinsinkomen, en er speciale aandacht moet gaan naar gemeenten met 

lagere gemiddelde inkomens. Voor eenoudergezinnen is een laagdrempelige toegang tot 

betaalbare kinderopvang vaak cruciaal. De sector kampt met een enorm personeelstekort, we 

moeten waakzaam zijn dat niet de meest kwetsbaren hier het grootste slachtoffer van worden.   

 

De VGC heeft ook andere hefbomen om steun te bieden aan alleenstaande ouders, via de 

ondersteuning van organisaties die zich richten op deze groep. Sinds 2019 biedt het 

Eenoudergezinnen’thuis een onthaalruimte aan voor alleenstaande ouders. Hier kunnen ze 

terecht voor een luisterend oor, maar ook voor psychosociale en juridische bijstand. Ook het 

CAW Brussel biedt verschillende vormen van ondersteuning aan voor alleenstaande ouders. 

Voor one.brussels-Vooruit is het essentieel blijvende aandacht te hebben voor 

eenoudergezinnen.  

 

Vandaar mijn vragen:  

 

 Geeft de VGC steun aan projecten of organisaties die zich specifiek inzetten voor 

eenoudergezinnen? Bestaat er een samenwerking tussen de VGC en het 

Eenoudergezinnen'thuis? Is er een specifieke steun van de VGC aan het CAW Brussel 

voor de ondersteuning van eenoudergezinnen? 

 Zijn er kinderopvangvoorzieningen gebaseerd op gezinsinkomen bijgekomen deze 

legislatuur? Indien ja: was dit in gemeenten met lagere gemiddelde inkomens? Indien 

neen: waarom niet? 

 Op welke manier wordt er bij de Nederlandstalige kinderopvang in Brussel rekening 

gehouden met de situatie van alleenstaande ouders? Heeft het Lokaal Loket 

Kinderopvang in Brussel een specifieke aanpak voor eenoudergezinnen?  

 

Els Rochette 


